
Zápis č. 14 
 
Datum:  10.3.2010 
Čas:   18:30 
Místo:  v salonku restaurace U Kališů 
 
Přítomni:  Černý Jan,  Plačková Hana, Zaplatílek Martin, Krutiš Libor, Havlová Eva, 

Kotolanová Petra, Kupská Lenka, Ferda Dušan, Ferdová Jana, Svobodová 
Lenka + Pirožek Radomír . 

 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý v 18:30 zahájil schůzi s následujícím programem:

1. Zahájení 
2. Zpráva kontrolní komise 
3. Konečné výsledky ankety 
4. Akce Vítání jara 
5. Volné návrhy 

  
2 ) Zpráva kontrolní komise 
 
Libor Krutiš sděluje, že Eva Havlová byla zvolena členy kontrolní komise za předsedu 
kontrolní komise. Eva Havlová poté podává zprávu o provedené kontrole hospodaření.  
Kontrolní komise neshledala žádné nesrovnalosti a konstatuje, že účetnictví je vedeno dle 
platných zákonů. 
Kontrolní komise přijala dopoučení, aby na každé akci našeho sdružení byli určeni dva 
členové, kteří přepočítají částku vybranou na případných drobných finančních darech. Poté 
bude obnos předán hospodářce sdružení Ing. Petře Kotolanové. 
Dále sděluje, že se všech zasedání kontrolní komise bude vždy vyhotoven zápis a ten bude 
zaslán předsedovi sdružení. 
SR bere na vědomí zprávu kontrolní komise. 
Petra Kotolanová sděluje, že členská schůze musí rozhodnout, jak bude naloženo se ziskem 
z roku 2009. Usneseno, že příští schůze bude svolána jako Členská schůze a toto rozhodnutí 
tam bude učiněno. 
 
3 ) Konečné výsledky ankety 
 
Úvodem sděluje předseda, že Martin Zaplatílek mu již poslal seznam osob, které projevily 
zájem o zasílání informací o sdružení a akcí konaných sdružením. Informace budou zasílány  
emailem, vždy v kopii (cc). Martin Zaplatílek poté seznámil přítomné s konečnými výsledky 
ankety. Předseda sděluje, že je zveřejní na internetových stránkách, co nejdříve to bude 
možné. Dále usneseno vypracovat prezentační leták formátu 4xA5 s výsledky ankety, který 
vložíme jako přílohu do Zpravodaje. 
 
4 )  Vítání jara 
Předseda přečetl z knihy „Lidové tradice“ o zvycích spjatých s Vítáním jara.  
Dále Hana Plačková seznámila přítomné se zkušenostmi s touto akcí z Nových Bránic. Volně 
bylo diskutováno o možnostech a stanoven tento plán akce:  
Sraz ve školce v 15h. Zde se bude zdobit stromek udělaný z kroucené vrby, děti na stromek 
mohou pověsit barevnou mašličku či vyfouknuté vajíčko na mašličce. V 15:30 se vyjde 



průvodem k řece. Přesná trasa průvodu bude určena v závislosti na počasí. Poneseme Morenu. 
Nést ji může každý, kdo ji unese, deti se mohou střídat. U řeky vhodíme Morenu z mostu do 
vody za zpěvu dětí. Poté následuje hledání velikonočních zajíčků. Tím akce skončí. 
 
Hanka Plačková domluví detaily s učitelkou Zuzanou Kouřilovou: 

• Zjistí, jaké písničky s velikonoční či jarní tématikou se děti ve školce učí, a které by se 
daly na akci zpívat. 

• Požádá, zdali by mohly s dětmi vyrobit Morenu ve školce. 
Dále se pokusí zajistit vhodný kus kroucené vrby na stromek. 
 
Ostatní podrobnosti k akci: 
Bude-li Morena odstrojovat před vhozením do řeky se uvidí dle toho, jak bude oblečena.  
Hledání velikonočních zajíčků – sádroví zajíčci budou uloženi na proutěném podnose 
vystlaném slámou. Sádrové zajíčky vyrobíme sami – odlijeme. Lenka Svobodová by měla mít 
doma formu na odlévání, případně ji koupíme. 
  
5) Volné návrhy 
Predseda sděluje, že upravil internetové stránky v části věnované hřišti. Vyzývá přítomné, aby 
mu zaslali zajímavé odkazy či obrázky s tématikou dětského hřiště.  
Lenka Kupská se táže, jestli máme bližší informace ohledně provozu školky o prázdninách  
Usneseno zeptat se na důvod paní ředitelky. Domluvíme s paní ředitelnou schůzku.  
Dále vznáší námět k úvaze ohledně provozu školy-družiny o prázdninách, či možnosti 
„příměstského tábora“. 
Usneseno zeptat se na možnosti paní ředitelky.  
 
Jana Ferdová sděluje, že procházela stránky strukturálních fondů EU a pokoušela se zjistit 
informace ohledně možné dotace na Dětské hřiště.  
 
Libor krutiš navrhuje podat na Stavební úřad žádost o souhrnné vyjádření k Dětskému hřišti, 
abychom měli od Stavebního úřadu soupis všech náležitostí potřebných k vybudování hřiště. 
Usneseno, že Libor Krutiš zašle vzor žádosti předsedovi, který ji vypracuje a zašle na 
Stavební úřad. 
 
Hana Plačková sděluje, že další akce Velikonoční dílnička se bude konat již 25.3. 2010 (asi 
od  16h). Projedná podrobnosti se Zuzanou Kouřilovou. Na akci se budou malovat vajíčka, 
děti mohou dát klíčit obilí do misky. Budeme učit zájemce plést žílu. Doprovod rodičů vítán. 
Hana Plačková udělá plakáty. 
Předseda rozešle emailem prosbu, aby členové přinesli vyfouklá vajíčka. 
 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 20:00. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


